
Raadsvragen Sportcentrum de Kemmer 

 

Op 31 juli 2023 heeft Sociaal Progressief Oirschot al vragen gesteld over de Kemmer. In 
deze raadsvragen hebben we onder andere aangegeven dat de situatie in de 
sportaccommodatie te wensen overlaat (hygiëne). Nu, een jaar later, horen we nog 
steeds geluiden over vieze kleedkamers, douches en kranen die niet werken, het niet 
hebben van warm water en stoffige zalen, kortom tekortkomingen in het onderhoud van 
de accommodatie voor de verenigingen en scholen die daar sporten. 

De RIB van 25 juli 2024 geeft de oorzaak van de problematiek weer: een slecht 
management van het Sportcentrum waardoor meer dan anderhalve ton aan 
gemeenschapsgeld verloren dreigt te raken. Het is duidelijk dat de exploitant van de 
Kemmer de schulden niet meer kan betalen. 

1. Wat heeft het college gedaan toen de eerste betalingsachterstanden 
ontstonden? 

2. Hoe wordt het resterende bedrag van 137.182 euro gemeenschapsgeld 
teruggevorderd? 

3. Is het college voornemens om faillissement aan te vragen als schuldeiser? 

We hebben echter gehoord dat in 2021 het exploitatiecontract van de Kemmer zou zijn 
verlengd tot 2027.  

4. Kan het college uitleggen of dit juist of onjuist is en dit kunnen toelichten? 

 

 

 


